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PROTOKOL Nr 17
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 21 pazdziernika 2011 roku

o godzinie 1430 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkieh zebranyeh
Przewodniczacy Michal Jaroeh. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik nr
1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwareie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wnioskow w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Przyjecie sprawozdania z kontroli: "Analiza umorzen i zwolnien z podatkow w lataeh

2005-2011 ".

5. Przyjecie sprawozdania z kontroli : .Zapoznanie z protokolem kontroli
przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

6. Przyjecie sprawozdania z kontroli: "Oeena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011

roku".

7. Przyjecie sprawozdania z kontroli: "Oeena realizaeji uwag i wnioskow w protokolach

pokontrolnyeh Komisji Rewizyjnej oraz realizaeji uchwal Rady Miasta w 2010 roku".

8. Gospodarowanie srodkami publieznymi w zakresie utrzymania, remontow,

modemizaeji i budowy dreg i chodnikow (planowanie i realizaeja) w 2010 roku 

analiza i oeena.
9. Analiza pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuaeja.

10. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabeli Bohun - Lysonek i Pana

Boguslawa Sroki , Pani Jadwigi Kordalewskiej , Pani Marianny Wardak) 

kontynuaeja.

11. Sprawy rozne.
12. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. przyjecie wnioskow w sprawie zmian porzgdku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek aby jako pkt. 4. porzadku obrad wprowadzic
wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta Marki .
skierowany przez Kluby Radnyeh "Marki 2020", .Przyszlosc Marek", Platforma
Obywatelska, Prawo i Sprawiedliwosc.

Nastepnie przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie wprowadzenia do porzadku obrad
wydanie opinii do projektu uchwaly w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta Marki
skierowany przez Kluby Radnyeh "Marki 2020", .Przyszlosc Marek", Platforma
Obywatelska, Prawo i Sprawiedliwosc.

Glosowanie:
za przyjeciem- 2
przeeiw-l
wstrzyrnalo sie- 1
(w glosowaniu bralo udzial4 radnyeh).
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Wniosek zostal przyjety.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku dot. zmiany
tresci pkt. 5 Przyjecie sprawozdania z kontroli .Zapoznanie z protokolern kontroli
przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli" na Zapoznanie
sie z protokolem kontynuacja.

Glosowanie:
za przyjeciem- 4
przeciw-O
wstrzymalo sie- 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie zmiany tresci pkt 4 porzadku obrad
na przyjecie raportu z kontroli "Analiza umorzen i zwolnien z podatk6w w latach 2005-2011"
i w pkt. 4 przyjecie raport6w z kontroli "Ocena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011
roku", oraz przyjecie raportu z kontroli: "Ocena realizacji uwag i wniosk6w w protokolach
pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz realizacji uchwal Rady Miasta w 2010 roku".

Glosowanie:
za przyjeciem- 3
przeciw-O
wstrzyrnalo sie- 1
(w glosowaniu bralo udzial4 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Pkt. 4. Wydanie opinii Komisii Rewizyjnej do projektu uchwaly w sprawie
wprowadzenia zmian do Statutu Miasta Marki.

Pismo Klub6w Radnych "Marki 2020", .Przyszlosc Marek", Platforma Obywatelska, Prawo i
Sprawiedliwosc z dnia 12 pazdziernika 2011 roku stanowi zalacznik nr 2.

Projekt uchwaly w sprawie w sprawie wprowadzenia zmian do Statutu Miasta Marki druk nr
124 stanowi zalacznik nr 3 do protokolu,

Radny Pawel Pniewski przedstawil projekt uchwaly i omowil proponowane zmiany.

Burmistrz Janusz Werczynski wyrazil pozytywna opinie do projektu uchwaly.

Radna Elzbieta Brzozowska zwrocila uwage, iz projekt uchwaly w sprawie wprowadzenia
zmian do Statutu Miasta Marki zostal zbyt pozno przekazany do czlonkow komisj i.

. Burmistrz poinformowal, ze druk 124 zostal rozeslany 19 pazdziernika 2011 roku do radnych
Rady Miasta Marki.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opmn do
projektu uchwaly zawartego w druku nr 124.
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Glosowanie:
za - 3
przeciw-O
wstrzymalo sie- 1
(w glosowaniu bralo udziaI4 radnych).

Pkt. 5. Przyjecie protokolu z kontroli: "Analiza umorzen i zwolnien z podatk6w w latach
2005-2010".

Przewodniczacy Komisji odczytal Protokol Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Marki z kontroli
w zakresie .Analizy umorzen i zwolnien z podatkow w latach 2005 -2010" zalacznik nr 4.

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz w pierwszej kolejnosci komisja zajmie sie pkt

zwiazanymi z przyjeciem protokolow a nastepnie zajmie sie pkt. 6 porzadku obrad dot.
Przyjecie sprawozdania z kontroli: .Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w
Urzedzie Miasta Marki przez Najwyzsza Izbe Kontroli".

Pkt. 7. Przyjecie protokolu z kontroli: "Ocena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011
roku".

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski odczytal Protokol Komisji Rewizyjnej Rady
Miasta Marki z kontroli w zakresie: Ocena sprawozdania budzetu za I polrocze 2011 roku.

Protokol stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Dyskusji nie podjeto.

Pkt. 8. Przvjecie protokolu z kontroli: "Ocena realizacii uwag i wnioskow w protokolach
pokontrolnych Komisii Rewizyjnej oraz realizacii uchwal Rady Miasta w 2010 roku".

Czlonek Komisji radny Radoslaw Dec odczytal Protokol Komisji Rewizyjnej Rady Miasta

Marki z kontroli w zakresie: Ocena realizacji uwag i wniosk6w w protokolach pokontrolnych
Komisji Rewizyjnej oraz realizacji uchwal Rady Miasta w 2010 roku. Protokol stanowi

zalacznik nr 6 do protokolu.

Pkt. 9. Gospodarowanie srodkami publicznymi w zakresie utrzymania, remontow,
modernizacii, budowv drog i chodnikow (planowanie, realizacja) w 2010 roku - analiza
i ocena.

Naczelnik Zarzadu Dr6g Adam Stachon poinformowal, iz w zwiazku z brakiem mozliwosci
nie byl w stanie przygotowac informacji na posiedzenie komisji.
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Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Pana Naczelnika 0 przygotowanie na kolejne
posiedzenie komisji informacji dot. tematu pkt. 7 porzadku obrad i przeslanie ich na skrzynki
pocztowe czlonkom komisji.

W dalszej dyskusji udzial wzieli m.in.; radny Radoslaw Dec, Naczelnik Adam Stachon.

W dyskusji poruszano kwestie m.in. zwiazane z; organizacja budowy kanalizacji w Markach
i skladowaniem frezu asfaltowego.

Pkt. 6. Zapoznanie z protokolem kontroli przeprowadzonej w Urzedzie Miasta Marki
przez Najwvzsz'l Izbe Kontroli - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji Pan Michal Jaroch przypornnial przebieg prac komisji odnoscie pkt.
S porzadku obrad.

Na posiedzenie komisji przybyl Pracownik Wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki
Wodnej i Rolnictwa Pan Andrzej Kalinowski.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil sie do Pana Andrzeja Kalinowskiego 0 wyjasnienie
informacji zawartych w protokole kontroli Najwyzszej Izby Kontroli dot. niskiego
wykorzystania srodkow gminnych funduszy ochrony srodowiska w Markach.
Nastepnie Przewodniczacy Komisji skierowal do Pana Kalinowskiego Nastepujace pytania
odnosnie wyliczania oplat za wycinke drzew oraz sprawdzania nasadzen.

Pan Andrzej Kalinowski om6wil w jaki spos6b sprawdzane sa nasadzenia jak rowniez
poinformowal, ze oplate sie nalicza i odracza sie j~ na okres trzech lat jezeli decyzja
uzalezniona byla od dokonania nasadzen zastepczych; jezeli dokonane sa nasadzenia
zastepcze w takiej sytuacji nastepuje zwolnienie z oplat,

Pkt. 10. Analiza Pisma Pani Barbary Dorobek - kontynuacja.

Przewodniczacy Komisji odczytal pismo Burmistrza Miasta Marki z dnia 21 lipca 2010 roku
przekazane od Pani Dorobek do Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. Zalacznik nr 8.

Nastepnie przewodniczacy Komisji odczytal kolejne pismo podpisane przez Przewodniczaca
Rady Miasta Marki Pania Marie Przybysz - Piwko z dnia 12 listopada 2010 roku przekazane
przez Pania Barbare Dorobek. Zalacznik nr 9.

W dyskusji udzial wzieli m.in. Przewodniczacy Michal Jaroch, radny Pawel Pniewski,
Burmistrz Janusz Werczynski

W dyskusji om6wiono m.in. zarzuty skierowane w pismie Pani Barbary Dorobek.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz ten punkt porzadku obrad zostanie poruszony
rowniez na kolejnym posiedzeniu komisji.

Pkt. 11. Analiza pism do Komisji Rewizyjnej. (Pani Izabela Bohun - Lysonek i Pana
Boguslawa Sroki, Pani Jadwigi Kordalewskiej, Pani Marianny Wardak) - kontynuacja.
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Nastepnie Przewodniczacy Komisji rozpoczal dyskusje w sprawie skargi Pani Izabeli Bohun
- Lysoniek i Pana Boguslawa Sroki.

Burmistrz poinformowal, iz zlecil doglebna analize zlozonej skargi pracownikom Urzedu
Miasta Marki; w wyniku analizy zostalo wyszczeg61nionych 9,·zarzut6w dot. m.in. ; braku
nadzoru nad warszawskim obszarem chronionego krajobrazu; 'pi"lyj~cia programu ochrony
srodowiska bez uwzglednienia specyfiki gminy nie zgodnie ~ wytycznymi sporzadzenia
program6w ochrony srodowiska; braku realizacji uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa
Mazowieckiego w sprawie okreslenia programu ochrony powietrza dla strefy powiatu
wolorninskiego; dot. pisma Regionalnego Dyrektora Ochronj ~i~rodowiska skierowanego do
naszego miasta w sprawie usuniecia odpad6w, chodzi o .cegielnie Osinki; wlasciwosci
Burmistrza w sprawach wynikajacych z art. 362 Prawa '£r)chrony Srodowiska m.in.
o zakazanie dzialalnosci negatywnie oddzialywujacej na srodowisko; zarzut dot. braku opinii

. r, ." "1

koniecznych do uchwalenia programu ochrony srodowiska; ·~:biornik6w bezodplywowych
i badania ich stanu technicznego; braku edukacji ekologicznej; zarzut dot. nie wykonywania
przez gmine obowiazkow zwiazanych z realizacja programu usuwania azbestu.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji rozpoczal dyskusje w sprawie skargi Pani Jadwigi
Kordalewskiej.

Przewodniczacy Komisji przypomnial, iz na poprzednim posiedzeniu komisja zwr6cila sie 0

opinie w sprawie skargi Pani Jadwigi Kordalewskiej do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej ,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

Przewodniczacy Komisji Zdrowia Radoslaw Dec poinformowal, ze na posiedzeniu Komisji
Zdrowia w dniu 19 pazdziernika 2011 roku, komisja wydala opinie w sprawie skargi Pani
Jadwigi Kordalewskiej w glosowaniu za przyjeciem opinii bylo 5 radnych, przeciw 1 osoba,
wstrzymala sie od glosu 1 osoba.

Radna Elzbieta Brzozowska poinformowala, iz w kadencji Rady Miasta Marki w latach 2006
- 2010 rowniez wplynal wniosek Pani Kordalewskiej dot. golebnika; radna Brzozowska wraz
z radna Izabela Brzezinska zbadaly sprawe w terenie; skarge rowniez uznano za bezzasadna,

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz zwr6ci sie do Biura Rady Miasta 0 odszukanie
odpowiedzi Rady Miasta Marki z poprzedniej kadencji 2006-2010 w niniejszej sprawie, jezeli
skarga nie wnosi nowych informacji w sprawie , poprzednie stanowisko rady zostanie
podtrzyrnane wraz z zalaczeniern opinii Komisji Zdrowia.

Przewodniczacy Komisji rozpoczal dyskusje w sprawie skargi Pani Marianny Wardak.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, iz wraz z Radnym Bogdanem Chorosiem zbadali
sprawe w terenie po czym ustalono, iz Pani Marianna Wardak znacznie podniosla poziom
swojej posesji co prawdopodobnie moze spowodowac przy obfitych opadach deszczu
zalewanie sasiednich posesji.

Pkt. 12. Sprawy rozne.
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Dalszej dyskusji nie podjeto,

Pkt. 13. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1650 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
Anna Broma
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